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Un altre curs sense escola nova?
Les AMPA de les escoles Lola Anglada i Les Ciències (Bufalà 2) expliquen que Ensenyament ja els hi 
ha confirmat el que portaven setmanes sospitant: els nous edificis no estaran enllestits el setembre

  L’aula per als nous 
alumnes matriculats 
s’instal·larà a l’escola 
Bufalà, on s’ha estat 
fent l’educació física

A l’escola Les Ciències (Bufalà II) hi ha 173 nens 
que estudien en barracons des de fa cinc cursos. No 
tenen gimnàs, ni aula de música ni d’informàtica. I 
el que és més preocupant: no tenen espai físic per 
encabir els nous alumnes de P-3 que estan matri-
culats per l’any que ve. L’edifici permanent que ha 
d’acollir l’escola que es va començar a construir 
l’abril del passat 2012, però encara li falta molt per 
estar a punt.
El Departament d’Ensenyament ha anat posposant 
la data de finalització. Fins fa poc, la idea era que el 
curs vinent comencés al nou edifici. La comunitat 
del centre ho veia complicat per l’estat de les obres 
però han confiat que es complís el termini fins el 
darrer moment. Ara, però, expliquen que fa uns 

dies els van anunciar que encara hauran d’esperar 
una mica més i les portes del nou edifici no obriran 
el setembre. L’empresa constructora està en concurs 
de creditors, i això encara complica més les coses. 
De totes maneres, tan des de la Generalitat com de 
l’Ajuntament els asseguren que aquestes obres són 
prioritàries i que es buscaran solucions perquè al 
desembre estigui acabat almenys l’aulari. La resta 
d’espais es faran després. El setembre, doncs, Les 
Ciències haurà de continuar als mòduls. L’aula que 
els hi falta els la deixarà l’escola Bufalà, que també 
continuarà cedint instal·lacions per fer psicomotrici-
tat i educació física. La comunitat de Les Ciències, 
com la de Lola Anglada, està pendent de noves re-
unions amb els responsables de Serveis Territorials

A la Lola Anglada la situació és similar, encara que les clas-
ses de primària no es fan en barracons sinó a l’edifici històric, 
de 1930, que necessita reformes urgents. En aquest cas, 
l’opció va ser construir un escola nova al parc de Ca l’Arnús, 
al costat de l’edifici d’educació infantil, en funcionament des 
del 2010 i que també necessita unes millores. Malgrat que 
les obres de l’edifici de primària han avançat, sembla que 
tampoc estaran acabades el setembre com estava previst. 
Segons l’AMPA, la consellera Rigau va assegurar el maig 
passat que l’escola es podria estrenar en part a l’octubre, i 
que al desembre ja estarà en ple funcionament. Concreta-
ment, a finals de setembre estaran enllestides la planta baixa 
i el primer pis, i a finals d’any, el segon pis –on tot són aules. 
Les obres d’adequació que s’han de fer a l’edifici d’infantil 
també entrarien en aquesta última fase. Aquestes dates pre-

ocupen molt a pares i mares, que no estan disposats a co-
mençar el curs amb els alumnes de primària repartits entre els 
dos edificis. I tampoc no els sembla raonable que els alumnes 
d’educació infantil hagin de fer classe mentre fan obres a les 
seves aules. I definitivament, no pensen acceptar que els nens 
i nenes de l’escola passin un altre curs a l’edifici vell, perquè 
no està en condicions. Per això han demanat als responsables 
d’Ensenyament que facin el que calgui perquè aquest estiu 
es treballi simultàniament en les dues fases, i que prioritzin 
l’habilitació de totes les aules i les millores a infantil. La resta 
d’espais poden esperar. La presidenta de l’AMPA, Núria Apa-
ricio, afirma que estan disposats a que el començament de 
curs s’endarrereixi un parell de setmanes. Si ni així no estan 
a punt les aules, Aparicio preveu una tardor “moguda” al Lola 
Anglada, però encara no es plantegen què hauran de fer.

Les Ciències: Falta d’espai als barracons

  La Generalitat 
tractarà de finalitzar 
l’aulari per al 
desembre, i després la 
resta d’espais

  Ensenyament 
pretén estrenar part 
de l’escola a l’octubre 
i que tot estigui acabat 
pel desembre

  L’AMPA està 
disposada a posposar 
l’inici de curs per 
començar amb tot 
l’edifici enllestit

Lola Anglaga: Un edifici molt malmès

Foto: BDN es mou Foto: BDN es mou
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L’Ajuntament enviarà refet el projecte 
urbanístic que la Generalitat va rebutjar

  PP i CiU voten a 
favor i creuen que 
serà positiu per 
l’economia de la 
ciutat

  PSC i ICV-EUiA 
mantenen que 
només beneficia 
l’empresa privada

El Ple municipal va tornar a debatre di-
marts la permuta de terrenys entre Ajunta-
ment i Eurostanding SA que la Generalitat 
va tirar enrere fa un mes per diverses erra-
des, entre les quals es trobava la manca 
d’interès públic, i que contempla la cessió 
a la companyia d’un solar a Les Guixeres 
a canvi d’uns altres a la zona de Can Ruti. 
A dia d’avui, el projecte s’ha refet amb les 
prescripcions de la Conselleria de Terri-
tori i Sostenibilitat i s’ha decidit, amb els 
vots de PP i CiU, ratificar-lo i enviar-lo 
novament perquè el govern autonòmic li 
doni el vistiplau definitiu. Després de la 
seva reestructuració, l’entramat deixarà 
a l’Ajuntament 5,1 hectàrees de sòl des-
tinat a sistemes de titularitat municipal, 
s’ampliaran els usos del BCIN i es posarà 
en marxa un pla d’etapes de 12 anys per 
potenciar Les Guixeres.
PSC i ICV-EUiA mantenen que es tracta 
d’una operació urbanística pensada pel 
benefici de l’agent privat, que Badalona 
es queda amb un sòl als entorns de Can 
Ruti que són urbanísticament inservibles i 
que se’n treuria més profit si l’Ajuntament 
subhasta o construeix al solar de Les Gui-
xeres en qüestió. El líder del PSC, Jordi 
Serra, manifesta que el pla és, de base, 

el mateix i que només “s’ha afegit roba al 
‘traje”, motiu pel qual creu que es deuria 
tornar a obrir un període d’informació 
pública i d’al·legacions. El regidor d’ICV-
EUiA, Àlex Mañas, des del primer mo-
ment, ha qualificat l’entramat de “pelotazo’ 
urbanístico” i assegura que li reportarà a 
Eurostanding 11 milions de benefici. CiU 
va votar favorablement a la proposta per-
què creu que el treball d’aquesta operació 

s’ha millorat i suposarà un impuls per 
l’economia local. El líder de la federació, 
Ferran Falcó, considera que s’ha trobat 
un punt d’equilibri entre l’interès públic i 
el privat i que, per exemple, l’Ajuntament 
s’estalviarà expropiacions dels terrenys 
que l’empresa cedeix a l’entorn de Can 
Ruti, que d’aquí a uns anys podrien supo-
sar un cost afegit a la corporació munici-
pal. El govern del Partit Popular desmen-

teix que el benefici per l’empresa sigui 
tan desmesurat i que “és un despropòsit” 
pensar que els tècnics municipals van 
fer el projecte amb errades de forma in-
tencionada. L’alcalde Garcia Albiol també 
va destacar que la proposta ecosocialista 
de constuir naus i vendre-les és inviable 
perquè ningú les compraria, i que la per-
muta amb Eurostanding generara llocs de 
treball i potenciarà l’economia.

És una permuta de terrenys amb un privat a la qual Territori no li veia l’interès públic
Els Mossos d’Esquadra busquen les cinc 
persones que van irrompre la nit del pas-
sat dia 23 amb una pistola al Burger King 
obert a Montigalà fa uns mesos, segons 
va poder saber l’ACN i han confirmat 
fonts policials. Cap a les 10 van entrar al 
local i van buidar les caixes registrado-
res per endur-se una quantitat que, apro-
ximadament, rondarà entre els 3.000 i 
els 4.000 euros. Després de l’assalt, els 
cinc lladres s’han donat a la fuga en un 
cotxe robat. Ningú ha resultat ferit durant 
el robatori. Es tracta de l’establiment que 
la companyia americana de menjar ràpid 
té situat al carrer Alcalde Martínez Écija, 
al barri de Montigalà, molt a prop del 
centre comercial.

Cinc homes 
assalten un local 
a Montigalà a 
punta de pistola

Foto: Arxiu
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El grup municipal ICV-EUiA Badalona, 
conjuntament amb el node local de la 
Plataforma Auditoria Ciutadana del Deu-
te, han presentat al Ple d’aquesta setma-
na  una moció per declara part del  deute 
públic municipal com a  il·legítim i, per 
primer cop en tot l’estat espanyol, ha 
estat aprovat. Amb aquesta moció el Ple 
declara part del interessos dels préstecs 
ICO del Pla de pagament de proveïdors 
com a il·legítims. La moció presentada, 
d’una banda, denuncia la obligatorietat 
del pagament del deute per sobre de 
qualsevol política pública que garan-
teixi el benestar de la ciutadania, enmig 
d’una situació de crisi i desemparament 
de la població. D’altra banda, qüestiona 

Badalona rebutja part dels 
interessos del seu deute públic

el Pla de Pagament a Proveïdors, ja que 
suposa l’enriquiment de la banca priva-
da a costa de diners públics, mitjançant 
mecanismes il·legítims de generació de 
deute públic. 
Des de ICV-EUiA i Auditoria Ciutadana 
expliquen l’experiència de països que 
han assolit quitances i reestructuracions 
del deute, així com s’ha reconegut com a 
il·legítim el deute generat per mecanis-
mes polítics i econòmics que faciliten de 
forma deliberada el deute, en contra de 
l’interès general.  
Amb tot, l’ajuntament en Ple, amb 
l’única excepció del PP –abstenció-, ha 
aprovat aquest dimarts la il·legitimitat 
d’una part del deute, i per tant, dema-

na la nul·litat dels interessos contrets 
amb les entitats financeres pel capital 
de 31.036.946,75€ prestats en el marc 
del Plan de Pagos de Proveedores 2012 
del MEF, on s’han aplicat interessos del 
5,54% amb diners públics, que aques-
tes entitats financeres han obtingut a 
interessos inferiors a l’1% a través del 
BCE. El regidor ecosocialista Àlex Ma-
ñas ha qualificat aquest esdeveniment 
com a “històric”, ja que és el primer cop 
a la que un ajuntament en Ple aprova la 
il·legitimitat d’una part del  deute muni-
cipal en una moció. “Els arguments han 
passat per sobre de posicions ideolò-
giques dogmàtiques, i fins i tot davant 
d’interessos partidistes”. 

Els botiguers del centre, 
preocupats pel nombre 
de robatoris i incidents
L’associació de comerciants Badacentre, 
que engloba la zona del carrer Canonge 
Baranera i el carrer del Mar, va expressar la 
setmana passada el seu neguit pels recents 
incidents i robatoris a alguns dels seus 
establiments, com ara la drogueria Boter. 
Els botiguers manifesten que són cada cop 
més freqüents, que susciten “alarma gene-
ral” entre veïns i associats i han demanat al 
consistori augmentar la vigilància noctur-
na. Des de la regidoria de Seguretat asse-
guren que després de registrar els darrers 
incidents al barri del Centre s’ha augmentat 
la vigilància i la pressió durant la nit, tant 
per part de Guàrdia Urbana, amb una pa-

trulla perpètua, com Mossos d’Esquadra. 
El regidor Miguel Jurado explica que la 
crisi està fent augmentar aquests succes-
sos i que els darrers robatoris van estar 
perpetrats per professionals amb mitjans 
sofisticats. Per això, diu, cal que els bo-
tiguers també col·laborin i instal·lin alar-
mes, per tal de facilitar l’arribada de la 
policia, el temps de reacció de la qual se 
situa entorn als tres minuts. “Això passa a 
tots els barris i treballem dur per evitar-ho. 
És impossible aconseguir un nivell zero de 
delinqüència, però amb l’ajuda de veïns i 
comerciants podem controlar bé la situa-
ció”, expressa Jurado.

Foto: Arxiu

Sembla que, finalment, l’obertura del nou 
Centre Cívic El Carme haurà d’esperar. 
Tot i que estava previst, i així ho va 
anunciar fa uns mesos el govern munici-
pal, que l’edifici acollís estudis de la UB 
a partir d’aquest mateix estiu, l’arribada 
de la universitat a l’equipament del cen-
tre de la ciutat no serà fins a principis 
del curs vinent, al setembre-octubre. 
Segons expliquen des de la regidoria 
d’Educació, la institució educativa vol fer 
una important inversió en mobiliari per 

L’arribada de la UB a El 
Carme es posposa fins 
a inicis del curs vinent

equipar El Carme i el temps no ha estat 
suficient. Des de la UB també expliquen 
que el temps per traslladar-s’hi ha estat 
escàs, i que, davant el dubte d’arribar a 
temps o no, han preferit seguir fent ‘Els 
juliols a la UB’ a l’Espai Betúlia, que ja 
acollia anteriorment aquests cursos, i 
esperar a que tot l’edifici estigui a punt 
després de l’estiu. La nova oficina de tu-
risme, que s’instal·larà a la planta baixa, 
també esperarà a obrir el setembre, amb 
la resta del centre.
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El dispositiu de neteja i seguretat prepa-
rat per l’Ajuntament de Badalona durant 
la nit de la revetlla de Sant Joan a les 
platges ha funcionat satisfactòriament. 
L’operatiu va començar a les 6 del matí 
i les platges van quedar preparades per 
al bany a partir de les 10 hores, després 
d’haver-hi retirat 7,5 tones de residus, 
una tona i mitja menys que l’any passat. 
El desallotjament de les platges es va fer 
en línies generals de forma cívica. El ser-
vei de salvament i socorrisme va atendre 
durant la nit dues persones que havien 

Recollides 7,5 tones de 
residus a les platges la 
Revetlla de Sant Joan

El dissabte de fa un parell de setmanes, El 
Periódico informava que el Departament 
de Territori i Sostenibilitat havia prohibit 
alguns dels actes centrals del mediàtic 
Badalona Summer Festival, com el llança-
ment de fanalets, els focs artificials i el 
concert. Els coets i la música per la senzi-
lla raó que aquesta classe d’esdeveniments 
només són permesos a peu de platja per 
les festes majors de les localitats, i el 
llançament dels 1.000-1.500 fanalets de 
llum per la falta de control sobre on poden 
caure i acabar, de forma que la neteja era 
poc viable.
La informació va posar en alerta la ciu-

La Generalitat podria multar 
Badalona pel Summer Festival

  Territori 
investiga si es van 
desobeir ordres 
directes

  Si es confirma, 
s’obriria un 
expedient que 
derivaria en sanció 
econòmica

tat. L’oposició es van endur les mans al 
cap, després d’una setmana criticant el 
festival per “poc oportú”, i va demanar el 
compliment estricte de les ordres de la 
Generalitat i la suspensió de la celebració. 
L’Ajuntament va assegurar dissabte que no 
li constava cap prohibició de la Generalitat 
i que la programació es desenvoluparia 
segons el que estava previst. La tarda de 
dijous, el govern municipal explicava que 
continuava sense rebre cap notificació ofi-
cial, però que sí esperava el contacte en els 
propers dies, en referència a aquests dos 
o tres actes que, presuposadament, no es 
podien dur a terme per falta de permisos. 

Alguns veïns de la ciutat van avisar les au-
toritats després del llençament de fanalets, 
que els hi van causar alguns problemes 
als balcons i terrasses, i van titllar la idea 
d’imprudència. Ahir, el Departament de Te-
rritori confirmava que ha obert acta i ha co-
mençat a investigar el polèmic llençament 
de ‘llums voladores’ per veure si realment 
es van desobeir ordres de l’executiu au-
tonòmic i, molt probablement, obrir un 
expedient que comportaria una sanció 
econòmica encara desconeguda. Els trà-
mits, segons explicaven des de Territori, 
es poden allargar setmanes perquè s’han 
d’assolir moltes evidències jurídiques.

patit petites cremades a causa dels pe-
tards i altres dues persones que havien 
ingerit una gran quantitat d’alcohol. Tam-
bé es van apagar 33 fogueres. Pel que fa 
a les incidències produïdes a la ciutat, 
es va registrar un incendi en un solar 
del carrer Cervantes i diversos incendis 
més a la ciutat a causa de la cremada de 
matolls, com per exemple els que es van 
produir  a l’avinguda Caritg i al carrer 
Tánger. Cal destacar que durant la nit es 
van cremat 4 contenidors d’escombraries 
al carrer Xaloc, al barri de Bufalà.
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L’Aerobús aconsegueix 
el certificat de qualitat 
europeu UNE 13816 

Reobert l’aparcament 
del Cristall pels caps de 
setmana i dies festius

L’organisme certificador APPLUS ha 
atorgat a Serveis Generals de Mobilitat i 
Transport S.L., l’empresa concessionària 
de l’Aerobús i de la qual n’és partícip 
TUSGSAL, la certificació europea de qua-
litat UNE-EN-13816:2003 del servei de 
transport públic de viatgers per a les dues 
línies que presten el servei entre les ter-
minals T1 i T2 de l’Aeroport i el centre de 
Barcelona. La norma UNE 13816 determi-
na les condiciones en les quals es presta 
el servei des de la perspectiva del viatger 
i estableix unes recomanacions i requisits 
per a que les expectatives de l’usuari es 
coneguin, es valorin i es tinguin en comp-
te en el moment de realitzar el servei amb 
l’objectiu de millorar el grau de satisfacció 
de l’usuari. 
La certificació suposa aconseguir la ma-
jor aproximació entre la qualitat esperada 
i la que realment és percebuda. La seva 
implantació necessita d’un rigorós i ex-

El passat cap de setmana ha entrat en fun-
cionament l’aparcament del solar de l’antiga 
fàbrica del Cristall, al barri de Canyadó. 
L’Ajuntament de Badalona, a través de 
l’empresa municipal Engestur, torna a ha-
bilitar l’espai perquè els vehicles hi puguin 
aparcar els caps de setmana i festius des 
del dissabte 22 de juny fins al 30 de set-
embre i també ha contractat dues persones 
que realitzaran el control. L’aparcament està 

El PSC engega una campanya per 
criticar els 2 anys de gestió del PP
Sota el títol “Hablando claro”, el PSC 
ha iniciat aquesta setmana una cam-
panya per distribuir uns 10.000 fulle-
tons en els quals fa el seu particular 
balanç del que han estat aquests dos 
anys del govern del PP a l’Ajuntament 
de Badalona. El fullet destaca els 
casos d’irregularitats polítiques que 
han esquitxat l’equip d’Albiol els 
darrers mesos i altres ítems com, 
segons els socialistes, “la inexistent 
política d’ocupació, l’augment del 
deute municipal, els diferents es-
càndols a la direcció de la Guàrdia 
Urbana, les dues beques menjador 
per escoles bressol, les constants 
promeses i anuncis que mai es con-
creten, els fiasco dels pisos socials 
o l’urbanisme sota sospita”. El PSC 
ha recopilat diferents notícies de di-
ferents mitjans de comunicació sobre 
les esmentades qüestions.

haustiu sistema de control que inclou la 
realització del servei, l’avaluació de la sa-
tisfacció de l’usuari i del sistema de gestió 
de la qualitat. 
Els criteris de qualitat bàsics que contem-
pla la norma europea són l’accessibilitat, 
la informació, la regularitat i puntualitat, 
l’atenció al client, el comfort, la seguretat 
i el respecte al medi ambient. 
L’obtenció del certifica confirma “el com-
promís permanent de SGMT per a acon-
seguir la màxima qualitat en el servei 
d’Aerobús que ofereix als usuaris”. 

situat entre els carrers de Pomar de Baix, 
Orient i la riera de Canyadó. El seu horari 
d’obertura serà de les 8.30 fins a les 20.30 
hores, amb un preu de 4 euros al dia. També 
hi ha una altra tarifa de 2 euros per dues ho-
res d’aparcament. El canvi respecte de l’any 
passat resideix en que, a priori, l’aparcament 
només obrirà els caps de setmana i els dies 
festius.  No obstant, s’estudiarà la possibili-
tat d’obrir també els dies laborables. 

L’oposició aconsella aturar els 
ascensos de la Guàrdia Urbana
Els grups municipals de l’oposició van 
manifestar dimarts al Ple els seus dubtes 
respecte del procés d’oposicions de la 
Guàrdia Urbana de Badalona que fa uns 
dies el Sindicat de Funcionaris de Policia 
va posar en entredit. A través d’una moció, 
tots tres partits van instar el govern local 
a paralitzar els ascensos a sergent i sots-
inspector fins que s’esclareixin les ombres 
del cas. I és que des del SFP, a les reivin-
dicacions del qual s’han unit també UGT i 
CCOO, expliquen que les possibilitats de 
traslladar l’assumpte a l’Oficina Antifrau 
són molt altes.
PSC, CiU i ICV-EUiA coincideixen en que 
els arguments aportats per el SFP reflexen 
un resultat “com a mínim curiós” dels exa-
mens, les notes dels quals han estat molt 
dispars entre aprovats i suspesos. També 
apuntaven que aquesta informació “ha 
plogut sobre mullat”, ja que el cos policial 
badaloní o la seva cúpula política ha estat 
assenyalada per algunes irregularitats du-
rant el darrer any. 
El govern local defensa que el Ple no té 

potestat per aturar les oposicions i que no 
hi ha cap motiu legal per fer-ho. La tinent 
d’alcalde Maritxu Hervàs assegura que el 
procés s’ha desenvolupat amb “absolu-
ta normalitat” des de Recursos Humands 
de l’Ajuntament i que els examens van ser 
elaborats un dia abans per quatre persones 
pertanyents a la corporació municipal i qua-
tre persones de reconegut prestigi d’altres 
administracions locals i la Generalitat i van 
ser guardats amb clau, cosa que no deixa-

va lloc a filtracions, i que l’observador del 
SFP va ser-hi present i no va presentar cap 
queixa. El sindicat demandant ha expressat 
que l’examen es va composar en base a una 
bateria de 50 preguntes que la responsable 
de RRHH va aportar i la procedència de les 
quals no és clara, i que el seu observador 
va registrar fins a quatre documents ma-
nifestant les “anomalies existents” dins el 
procés; fins i tot un d’ells explicant la “im-
possibilitat d’aprovar” l’examen.

Foto: Arxiu

Han editat 10.000 fullets destacant els episodis negatius del govern
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Villacampa va 
xifrar el deute 
del concurs en 
9,8 milions però 
assegura que hi 
ha “viabilitat i 
projecte” pel futur 
de la Penya

Foto: Penya

Villacampa haurà de continuar tot el mandat
La marxa enrere de Riera a obligat a l’actual president a seguir al capdavant de la nau verd-i-negre fins el 2016
Jordi Villacampa no ha pogut plegar. El pre-
sident de la Penya havia manifestat en diver-
ses ocasions que el mandat del seu consell 
d’aministració havia arribat a la fi, però la 
falta d’una persona que vulgui rellevar-lo en 
aquestes condicions, obliguen a l’actual di-
rigent a seguir al capdavant fins a finals del 
2016. Villacampa va dir que afrontava el repte 
“més il·lusionat que mai” i que com a compe-
tidor nat que és no “s’arruga” davant els pro-
jectes. Tot i això, el president verd-i-negre va 
disparar alguns dards cap a Riera, el president 
de Baspenya, que havia fet un pas endavant 
per agafar les regnes del club però va haver 
de desfer-lo degut a la situació actual, i va en-
fadar a l’actual president verd-i-negre. Segons 
Villacampa, la Penya “ha estat i serà un club 
difícil sempre” i per tant “no entenc aquesta 
indefinició tant de temps”. “L’entitat està per 
sobre les figures”, va dir per sentenciar aquest 
tema.
El consell patirà una revolució total
Villacampa continuarà, però la majoria de 
consellers no. Dels 8 consellers, només Puig 
i Pliego seguiran. També ho farà la gerenta del 
club, Rosalia Pinet. La resta deixarà el càrrec 
a finals de juliol. Aquest és el temps que té Vi-
llacampa per trobar els substituts. el president 
va confirmar que ja estan treballant amb nous 
“perfils” per aportar “aire fresc” i va destacar 
que en l’estrategia de futur és important refor-
çar les àrees d’economia i màrqueting perquè 

“la Penya ven i en això hem de ser més llestos 
que tothom”.
Els números segons Villacampa
Més enllà de l’anunci de continuïtat, la mul-
titudinària roda de premsa de Villacampa va 
servir per revelar moltes dades sobre la situa-
ció econòmica del club. Va ser el primer cop 
que s’explicava com havia quedat el concurs, 
ja que en l’última junta general d’accionistes 
de la SAD no es va incloure a l’ordre del dia 
perquè s’havia aixecat el procés pocs dies 
després de tancar l’exercici. Villacampa va 
xifrar el deute en 9,8 milions d’euros que 
s’han de tornar a creditors privilegiats, cre-
ditors ordinaris i creditors subordinats. Els 

privilegiats suposen 8,2 milions del deute 
però són els que segons el president tenen 
una garantia real, un terreny o un acord, amb 
el que afrontar-los. D’aquests, se’n deuen 2,9 
a hisenda, 3,3 a Bankia i 2 a Caixabank. El 
pagament amb hisenda cal pagar-lo el 2014 
i s’espera afrontar-lo amb el contracte amb el 
supermercat Mercadona que s’ha de fer als 
terrenys que té el club al Mas Ram. Quan els 
veïns d’aquesta urbanització van portar el cas 
a la fiscalia, aquest diari va preguntar si existia 
aquest contracte i el club ho va negar. El pa-
gament a Bankia s’ha de fer el 2015 i es pretén 
afrontar amb la venda dels terrenys de la zona 
esportiva del Mas Ram. El de CaixaBank s’ha 

de fer el 2016 i es confia en la venda dels te-
rrenys de Canyet. Els ordinaris (1,3), que són 
els que van tenir una quitança del 80%, re-
presenten deutes amb proveïdors. En aquest 
camp hi entrarien jugadors i agents. Aquests 
cal retornar-los progressivament a partir del 
2015 (un 10%), 2016 (un 20%) i 2017 (un 
70%). Els subordinats representen interes-
sos i són els últims en retornar-se (2018). 
Aquest és el pla de curació d’una llarga malal-
tia. El cas però, és que la Penya, que hauria 
d’estalviar cada any per ser viable i poder 
tornar els crèdits ordinaris, en el primer any 
postconcurs ha generat un dèficit que s’acosta 
als 2 milions d’euros. Aquest és el perill real i 
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imminent de l’entitat, ja que per llei, no és pot 
generar dèficit després del concurs.
Fiatc renovarà dues temporades més
El president verd-i-negre també va revelar 
que Fiatc havia renovat l’acord com a patro-
cinador oficial del club per dues tempora-
des més. D’aquesta manera, la relació amb 
l’empresa d’assegurances s’allarga fins el final 
de la temporada 15/16. Villacampa va afirmar 
que “Fiatc està molt content amb nosaltres” 
però diverses fonts asseguren que ha hagut 
d’avançar 400.000 euros de l’any que ve per 
poder fer front a l’exercici d’aquesta tempora-
da. 
La opció esportiva del club és la pare-
lla Maldonado-Samaniego
El màxim dirigent verd-i-negre també va con-
firmar la voluntat del club per seguir amb el 
mateix equip tècnic pel primer equip. “Les 
coses estan molt recents” va dir Villacampa 
“però us avanço que la voluntat és que se-
gueixin”. Maldonado va deixar clares les se-
ves condicions, en les que exigia la continuïtat 
del seu ajudant, i ara la pilota és al terreny del 
club. De no continuar amb l’adrianenc, la Pen-
ya no descartaria apostar per un entrenador de 
la casa, tot i que la opció més factible seria un 
entrenador de fora amb ajudants de la casa. 
Per últim i en relació al planter, el president 
va afirmar que s’està treballant per exportar el 
model d’ensenyament de bàsquet a dos cen-
tres de Londres.

Foto: Penya
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El jugador, segurament de tota 
l’ACB, que més ha sorprés aquesta 
temporada pel què s’esperava d’ell 
i el què ha donat després és Albert 
Oliver. El base de Terrassa, de 35 
anys, ja té l’oferta sobre la taula del 
Joventut. La mateixa que el curs 
passat. No perquè no se’l valori sinó 
perquè no hi ha més. Però hi ha di-
ferents clubs que s’han interessat 
per ell. Interessat i alguns ja li han 
fet oferta, com és el cas del Bruixa 
d’Or Manresa que el vol com a pri-
mer base al costat de Joan Creus. 
Pot semblar contradictori perquè 
els manresans tenen amb contrac-
te a Javi Rodríguez i a Àlex Her-
nández però no compten amb ells. 
L’experiència és un grau i Oliver 
garanteix una seguretat i unes vic-
tòries mínimes...sempre que estigui 
al mateix nivell. Però el què està 
clar és que Oliver difícilment po-
drà repetir la temporada que ha fet 

Oliver vol la Penya i té el Manresa

Xavi Ballesteros
Periodista especialitzat en bàsquet

BADALONA ÉS BÀSQUET

enguany que ha estat impecable, la mi-
llor temporada de la seva carrera (11,4 
punts, 3,3 assistències, 21 minuts i 
13,7 de valoració de mitjana). La Penya 
ni tan sols posarà a Oliver en la llista 
del dret de tempteig, on si que hi haurà 

Pere Tomàs i Nacho Llovet, perquè 
vol anar molt de cara amb el base. 
El vol i li ofereixen el què poden. A 
partir d’aquí Oliver té la paraula. Ell 
vol seguir a la Penya però també té 
Manresa. On acabarà?

Els verd-i-negres 
van superar 
rivals del nivell 
de l’Unicaja i el 
Cai Saragossa, i 
Arnau Duatis va 
ser escollit MVP

El mini també s’endú 
el prestigiós torneig 
d’el Genovès

Els verd-i-negres Llovet 
i Savané participen en 
projectes solidaris

Els joves de la Penya ja treballen 
amb les seleccions U19 i U18

El mini de la Penya, que la setmana passa-
da va guanyar el campionat de Catalunya, 
també es va endur el prestigiós torneig d’el 
Genovès en el que hi participaven equips 
amb sènior a l’ACB com l’Unicaja, el Cai Sa-
ragossa o el València. Els verd-i-negres van 
apallissar a l’amfitrió en la primera jornada 
per 17 a 137. En la segona, ho van tenir més 
difícil per van acabar vencent al Saragossa 
per 76 a 84. A la final, l’Unicaja va oposar 
menys resistència i la Penya va arribar a 
guanyar de 23, tot i acabar el partit 76 a 63. 
Arnau Duatis va ser escollit MVP de la final.

Els jugadors del Fiatc Joventut, Nacho 
Llovet i Sitapha Savané participen en 
dos projectes solidaris en els que hi 
col·labora la federació catalana de bas-
quetbol. Llovet s’encarregarà de repartir 
35 pilotes Bàden als nens hospitalitzats 
a la planta d’oncologia de l’hospital Can 
Ruti. La iniciativa prové de l’associació 
d’història del bàsquet colomenc, que 
aquest dissabte també organitza un partit 
de bàsquet en col·laboració amb la fun-
dació Josep Carreras. Savané participa 
en el projecte “un bàsquet per l’educació 
i la salut a Kolda” en col·laboració també 
amb la federació catalana de bàsquet i 
3 fundacions més. La iniciativa pretén 
integrar el bàsquet a la regió de Kolda, 
el sud del Senegal, on el 58% de la po-
blació té menys de 20 anys.

Les seleccions espanyoles de formació ja 
han començat a treballar de cara als com-
promisos d’aquest estiu. La més matina-
dora ha estat la U19, en la que hi formen 
part els verd-i-negres Albert Homs i José 
Nogués, que també doblarà amb la U18. 
Aquest combinat, entrenat per Luís Guil, es 
va estrenar ahir en el mundial de la Repú-

blica Txeca amb victòria contra Canadà per 
81 a 70. Avui jugarà contra Corea i demà 
contra Croàcia. Espanya ha guanyat els 5 
partits de preparació que ha disputat en el 
que Homs sempre ha estat titular i Nogués 
ha fet bones actuacions des de la banqueta. 
Aquesta setmana ha començat a treballar la 
U18, la de la generació del júnior campió 

La U19 compta 
amb 2 verd-i-
negres i la U18, 
la del júnior 
campió de la 
Penya, amb 6

de la Penya. Fins a 6 verd-i-negres formen 
part d’aquesta preselecció que s’ha con-
centrat a Saragossa per preparar l’europeu 
de Letònia que començarà el 18 de juliol. 
Aquest equip es prepararà contra Rússia, 
Sèrbia i Turquia del 5 al 7 de juliol, contra 
Lituània en doble partit el 13 i el 15, i con-
tra Croàcia el dia 14.
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Pelegrí, Xavi Muñoz 
i Manolo Bueno no 
continuaran
Si els dos porters són la cara, la creu 
són tres futbolistes que no formaran part 
del projecte escapulat de Piti Belmonte. 
I són tres jugadors importants, que han 
estat peça essencial del Badalona dels 
últims anys. Es tracta de Xavi Muñoz, 
Xavi Pelegrí i Manolo Bueno.
El primer d’ells deixarà el club després 
d’haver estat un dels líders de l’equip 
en les passades quatre temporades. La 
seva seguretat defensiva, intel·ligència 
tàctica i força física havien fet de l’ex del 
Sabadell i la Gramenet un dels jugadors 
menys discutits dels darrers temps. Tots 
els entrenadors que han passat durant 
aquest temps pel club han confiat en ell i 
Xavi Muñoz no ha defraudat mai, sempre 

professional i rendint a gran nivell. 
Pelegrí i Manolo Bueno tampoc segui-
ran. Ambdós han estat dues temporades 
a Badalona i han tingut un rendiment co-
rrecte. El central no ha aconseguit igua-
lar les prestacions de Vázquez i Robles, 
però ha dut a terme una tasca molt regu-
lar. Bueno ha deixat mostres de ser un 
davanter amb visió de joc i clarividència, 
però ha estat llastrat per la seva nul·la 
capacitat de gol. 

BONIQUET, A PROP 
Entre les altes, sembla que l’extrem del 
Sant Andreu Xavi Boniquet podria ser el 
primer reforç badaloní. De 23 anys, vin-
dria avalat per Piti Belmonte.

El cos tècnic ha 
decidit confiar 
la porteria als 
dos mateixos 
homes que 
l’han defensat 
enguany

Marcos i Álex Sánchez tornaran a ser els 
porters escapulats la propera temporada
Una vegada aterrat el nou cos tècnic en-
capçalat per Piti, el Badalona ha encetat 
ja la segona etapa de la pretemporada: 
l’estructuració de la plantilla del curs vi-
nent. Aquesta acostuma a ser una etapa 
densa i complicada. D’una banda estan 
les renovacions dels futbolistes que van 
defensar la samarreta escapulada el curs 
passat; i de l’altre, la contracció de nous 
jugadors. Ambdues vessants acostumen 
a ser complementàries, tot i que ben és 
cert que normalment es prioritzen les re-
novacions per, posteriorment i en base 
a les vacants, començar a completar 
l’equip amb fitxatges. 
En aquestes està ara el conjunta betulià, 
que aquesta setmana ha anunciat final-
ment les dues primeres renovacions. La 
de dos jugadors que cobreixen una ma-
teixa posició: la porteria. Marcos i Álex 
Sánchez han signat un any més amb el 
Badalona, de manera que la secretaria 

tècnica dóna ja per tancada per l’any vi-
nent una de les línies del camp.

ES MANTÉ LA CONFIANÇA 
Tant Marcos com Álex Sánchez han fet 
constants mèrits durant la temporada 
per guanyar-se la confiança dels rectors 
esportius de l’entitat. El titular Marcos 
ha tornat a fer un bon any, malgrat ha-
ver augmentat la xifra de gols rebuts. 
Continua sent un dels porters més àgils 
i ràpids de la categoria i a més aporta 
l’experiència de qui afronta la quarta 
campanya com a escapulat; la primera 
com a suplent de David Valle i les res-
tants com a indiscutible titular. A més, 
Piti va coincidir amb ell com a jugador i 
sap de les seves aptituds. 
Àlex Sánchez encetarà la seva sego-
na campanya al club, després d’arribar 
l’estiu passat procedent de l’Alavés. Tor-
narà a intentar treure-li el lloc a Marcos.
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Ple absolut en el 23è 
Campionat Ciutat de 
Badalona de culturisme
El Teatre Principal de Badalona va aco-
llir el passat dissabte la 23ª edició del 
Campionat Ciutat de Badalona i Open 
de Catalunya de culturisme, un certa-
men que està guanyant cada cop més 
pes a nivell nacional i que atrau a com-
petidors d’arreu de Catalunya. Uns 40 
participants de les diferents categories 
es van exhibir davant d’un auditori ple 
de gom a gom. L’organització, en mans 
del negoci badaloní de nutrició Power 
Kim, on es troba situada la seu de 

l’Associació Catalana de Musculació 
i Fitness, va portar, com a convidats 
especials, la catalana campiona del 
món Lídia Miraltés i el campió europeu 
Omar Tanús. A més, la idea d’una nova 
categoria, pensada per a persones amb 
alguna dificultat o discapacitat física, 
va donar la seva primera passa amb 
l’exhibició d’un noi amb paràlisi cere-
bral que va impactar tothom.plaça per 
al mundial en la distància dels 5 qui-
lòmetres.

Poliesportiu

La ‘Sant Gabriel Cup’, una cita amb el futur
Potser els futbolistes que d’aquí a uns 
anys triomfin a l’elit del futbol mun-
dial masculí i femení estiguin passant 
aquests dies per Sant Adrià. Només 
per aquest fet, i per veure un futbol 
de base de qualitat, paga la pena vi-
sitar aquests dies el camp de futbol 
municipal Ruiz Casado, on s’està 
disputant una nova edició -la 45a- de 
la International Sant Gabriel Cup. En 
aquest prestigiós torneig de futbol de 
pedrera, i fins el dissabte, un total de 
10 equips alevins i infantils lluitaran 
per fer-se amb el títol. Enguany, la 
gran novetat, és que s’alternaran par-
tits d’equips masculins amb els dels 
femenins, volent igualar d’aquesta 
manera la importància d’aquest esport 
entre els dos sexes. En el primer grup 

d’infantils masculí, juguen l’Añorga 
finès, el Rayo Vallecano, el Cornellà, 
la Damm i dos equips del ‘Sangra’, 
mentre que al grup infantil femení 
juga l’Olimpique de Lió, l’Añorga, el 
Barça, l’Espanyol, el Sabadell i dos 
equips gabrielistes. Al grup aleví 
masculí juguen els dos equips amfi-
trions contra el Rayo, el Cornellà i la 
Damm, mentre que al femení aleví es 
juguen el passi a la següent ronda 
l’Olimpique, el Bonaire, el Sabadell i 
els dos equips del ‘Sangra’. Dissabte 
pel matí es jugaran les semifinals, i a 
partir de les 18:45h començaran les 
quatre finals de la competició, men-
tre que el lliurament de trofeus i la 
cerimònia de clausura s’espera per a 
partir de les 22h. 

Barça, Damm, 
Espanyol, 
Rayo, Lió, 
Sabadell... 
són alguns 
participants en 
la 45a edició 
del torneig
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Poliesportiu

El badaloní Ferran Recasens, del Club Nàutic 
Bétulo, campió de Catalunya de windsurf slàlom

Les aigües del davant del Club Nàutic Bétu-
lo van acullir el cap de setmanala prova del 
campionat d’Espanya de Winsurf en slàlom. 
El principal problema que es van trobar els 
organitzadors va ser que durant la jornada de 
divendres, dissabte i el matí de diumenge no 
hi va haver vent i la prova va estar aturada. 
A la tarda de diumenge es va sortir i es va 
poder fer la competició que va guanyar Pablo 
Ania, un dels referents d’aquest esport que 
ja havia guanyat les dues proves disputades 
anteriorment. Pel què fa a l’apartat badaloní 
el windsurfista del Club Nàutic Bétulo Ferran 
Recasens va ser el segon classificat i es va 
proclamar campió de Catalunya d’aquesta 
modelitat. Badalona va celebrar la tercera 
prova puntuable delCampionat d’Espanya.

Sant Josep brilla amb les estrelles de 
la Copa Catalunya i la 1a Catalana
El centre parroquial de Sant Josep va ser el 
passat cap de setmana l’escenari perfecte 
per la celebració de l’All Star de la Copa 
Catalunya i la 1a catalana. Aquesta iniciati-
va ha sorgit del web totalbasquet.com que 
durant tota la temporada ha recollit i ha ofert 
dades estadístiques dels equips i jugadors 
de la Copa Catalunya. L’any passat ja es 
va organitzar l’All Star de la 1a catalana i 
aquest any l’han fet conjunt amb els millors 
jugadors de la Copa Catalunya. La festa va 
estar enmarcada en el programa d’actes 
“Salvem Sampep” que recull fons per evitar 
el tancament del centre. Les estrelles de la 
1a catalana van ser les primeres en obrir 
foc amb un triangular entre els millors ju-
gadors de cada un dels 3 grups d’aquesta 
competició. En el grup 1, el dels equips 
de la comarca, hi havia Enric Prat de la 
Minguella i la parella Sergio Vera i Sergio 
Plaza del Bàsquet Neus, entrenats per Pere 
Garcia de la Minguella. Aquest equip però, 
no va poder guanyar cap dels dos partits. 
En el primer, contra el combinat del grup 2, 
va acabar cedint per 24 a 29. Els del grup 2 
-bàsicament els equips de Barcelona- van 
demostrar més química sobre el parquet i 

es van acabar imposant tot i l’esforç de So-
lans (Argentona) per evitar-ho. En el segon 
partit, l’equip del grup 2 repetia contra el 
del 3. El partit va tenir menys ritme que el 
primer però va ser més emocionant (22 a 
24 pel 3) i s’hi van poder veure les millors 
jugades de la tarda, en especial un alley 
oop per Àngel Garcia de l’Horta. En el 3r 
partit, el grup 1 havia de guanyar i remuntar 
l’average per endur-se el triangular, però 
el grup 3, que és el que va jugar més se-
riosament tots els partits, no va donar cap 

opció i els va escombrar per 14 a 29. Eric 
Fernàndez de l’Esparraguera va ser escollit 
MVP de la competició.
Dario s’endú el concurs de triples
El jugador local Dario Naharro es va endur 
el concurs de triples de l’All Star en derrotar 
a la final a Roman Crespo (UBSA) i Marc 
Camins (Montgat). Dario va ser el millor 
a la final (19 punts) però no el millor del 
torneig. A la primera ronda, Crespo es va 
enfilar fins als 25 i el propi aler adrianenc 
va fer el segon millor registre amb 22. Dels 

20 tiradors, van passar els que a la prime-
ra ronda van fer 15 o mes, quedant fora 
favorits al títol com Adolfo Sada o Marc 
Balagué. La segona, ja amb els 8 millors 
i buscant 3 llocs per la final, va ser la més 
exigent. Dario, Crespo i Camins van haver 
de superar els 20 per fer inútils les bones 
acotacions de Vinctró (19), Mondèjar (17) i 
Puig (15). La final, disputada a la mitja part 
del partit de Copa Catalunya, va refredar 
els protagonistes, que van fer uns registres 
molt per sota de lo habitual Així Dario va 

ser el que més va mantenir el nivell (19) per 
davant de Crespo (14) i Camins (11).
El grup 2 de Copa Catalunya apallis-
sa a l’1 (69 a 102) 
El grup 2 de la Copa Catalunya -el dels 
equips de la comarca, maresme i gironès- 
va passar per sobre l’1 en el partit de les 
estrelles de la competició. Els dos equips 
van trobar el ritme ideal per fer una defen-
sa correcte i evitar convertir el matx en una 
costellada però permetent jugades ràpides i 
llançamanets oberts. En aquesta tessitura, 
els jugadors petits i habilidosos del grup 
2 són els que es van sentir més còmodes. 
Els del grup 1 només van poder aturar la 
primera embestida de Bataller (2 a 9) grà-
cies a la feina dels seus interiors (10 a 11). 
A partir d’aquell moment, domini total dels 
jugadors del grup 2, que van etzibar un 0 a 
19 abans de la mitja part (21 a 45).Després 
d’una petita aturada, res va canviar, i un nou 
0 a 13 va posar un marcador d’escàndol (21 
a 58). Llavors, amb el partit trencat, els dos 
equips van abaixar el ritme i es van veure 
les jugades més maques de la tarda per 
arribar al 69 a 102 final. Dario Naharro va 
ser escollit MVP del partit.

Foto: David Grau
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Una badalonina edita un llibre amb 
fotos antigues i actuals de la ciutat
Hi ha millor forma de comprovar 
l’evolució d’una ciutat que a través de les 

Després de l’èxit de públic i crítica de l’any 
passat, Òmnium Badalona - Barcelonès 
Nord organitza el II Cicle de Concerts als 
Badius, uns actes que combinen bona 
música amb segell badaloní en un marc 
immillorable com són badius privats de 
diverses cases de la ciutat que s’obriran 
al públic de manera excepcional. El cicle, 
que en aquesta segona edició manté el for-
mat eclèctic, inclourà cançó mediterrània, 
pop-rock i concert de piano. Aquest cicle 
s’emmarca dins la programació d’estiu de 
l’entitat,  ‘Òmnium de nit’, que també in-
clourà cinema en català a la fresca i gratuït 
al Donzella Beach els quatre primers dime-
cres de mes. Per tal de respectar l’aforament 
màxim dels badius cal reserva prèvia per 
als concerts, pels quals s’establirà un 
donatiu de 5 euros per a socis i 8 euros 

La setena edició del terrorífic Cryptshow 
Festival arriba amb més força que mai

seves imatges? Això és el que va pensar 
la badalonina Facu Martínez, que fa uns 

We are the ocean actua en el 
marc del EspumaRock a BDN

Un nou estiu de concerts 
i pel·lícules amb Òmnium 

per a persones no sòcies. El primer con-
cert tindrà lloc el proper 2 de juliol a les 
21:30h i comptarà amb El Buscavides que 
és, de fet, la veterana banda badalonina 
de pop-rock El Gordo de Minnesota quan 
juga a no ser El Gordo de Minnesota. El 
cicle comptarà amb dos concerts més, els 
dimarts 9 i 16 de juliol, a càrrec del pianis-
ta Ramon Borrell i d’Odile Arqué i Esteban 
Vélez, respectivament. L’entitat cultural 
complementa el cicle “Òmnium de Nit” 
amb projeccions de cinema a l’aire lliure 
al Donzella Beach. Obertes a tothom però 
amb aforament limitat. La primera d’elles, 
Els nens salvatges, tindrà lloc el proper 
dia 3, a les 21.45h. El cicle cinematogràfic 
comptarà amb tres sessions més: el 10, el 
17 i el 24 de juliol, amb els films Mar i cel, 
Mil cretins i Bruc. 

La propera setmana torna a Badalona 
el Cryptshow Festival, el certamen del 
terror, la fantasia i la ciència ficció per 
excel·lència de l’àrea metropolitana de 
Barcelona. Consolidat dins el seu àmbit, 
la 7ª edició del festival arriba al Teatre El 
Círcol amb més cortometratges que mai; 
un total de dotze hores de projeccions 
repartides en cinc dies de programació, 
del 3 al 7 de juliol. Un total de 67 curts 
seleccionats competiran per la Sierra 

El Turó d’en Caritg serà l’escenari el 
proper dissabte 29 de juny del festival 
Espumarock Fest, un festival de rock 
independent i alternatiu, amb la volun-
tat d’oferir en un mateix recinte i amb 
entrada gratuïta les actuacions de cinc 
grups diferents. El cap de cartell és el 
grup britànic We Are the Ocean, un nom 
habitual en l’escena rock internacional 
que compta ja amb tres discos. La banda 
farà a Badalona la seva única actuació a 
Espanya dins la gira que està realitzant 
per diferents països. El grup Mujeres 
presentarà en directe el seu darrer treball 
Soft Gems. Avida Dollars aproparan un 

Circular, el premi als guanyadors que 
serà entregat diumenge durant la gala de 
clausura. A més, els assistens podran 
gaudir també de la projecció de llarg-
metratges dins la secció Mostra i de la 
presència de l’actor Jack Taylor, que re-
brà el guardó honorífic d’enguany. Més 
enllà del cinema, es presentarà a Salta-
martí Llibres el Cryptonomikon VI, un 
llibre recopilatori que inclou els relats 
guanyadors i finalistes de la VI Mostra 

Cryptshow Festival de Relat de Terror, 
Fantasia y Ciència Ficció, el concurs de 
relats del certamen. Tanmateix, la sala El 
Refugi acollirà, a partir d’aquest diumen-
ge, l’exposició Monstruos del floclore 
tradicional, una mostra d’il·lustracions i 
quadres de diversos artistes sobre les fi-
gures del terror que han atemorit genera-
cions i generacions. Pots consultar tota 
la programació al web oficial del festival: 
www.cryptshow.com.

tast d’Esencia, un disc amb el qual estan 
realitzant diverses gires per Espanya. El 
grup badaloní Syberia, que ha actuat a 
festivals com Primavera Sound o BBK 
Live, oferirà una proposta instrumental 
sense veu. I Svper obrirà el festival amb 
música que remet al crowd rock dels 
anys vu itanta.
El festival disposarà d’un escenari de 
17 metres de llargada amb 36.000 vats 
de so. A més s’habilitarà una zona de 
bar. El concert està organitzat i produït 
per l’empresa de Badalona Barnarock 
amb la col·laboració de l’Ajuntament de 
Badalona, San Miguel, El Periódico de 

Catalunya i Solán de Cabras. Revetlla 
familiar amb la col·laboració dels co-
merciants
Divendres, a més, aprofitant la infraes-
tructura que s’instal·larà al Turó d’en 
Caritg, se celebrarà la revetlla familiar 
de Sant Pere, amb entrada lliure. Els 
veïns podran aconseguir els tiquets de 
consumició de coca i cava gratis a les 
botigues del Centre Comercial de La 
Salut, Pau Piferrer, Pérez Galdós i Juan 
Valera, per la compra mínima de 10 eu-
ros. Aquesta revetlla, amb música per a 
tothom, s’allargarà des de les 9 del ves-
pre fins a les 2 de la matinada.

dies ha publicat un llibre amb un total 
de 89 fotografies antigues de Badalona 
amb la seva corresponent imatge actual. 
El llibre, titulat Així era i així és Badalo-
na, es nodreix del portal web Badalona 
Recuerdos, que compta amb 7.500 se-
guidors a Facebook, a on els usuaris 
han anat enviant fotografies antigues 
que guardaven com un vell record i que 
ara han trobat una interessant sortida i 
ús. Així era i així és Badalona, editat per 
Temporae, ja es pot trobar a les llibreries 
Saltamartí, El Full, Abacus i Llibreria 
Martínez. La iniciativa, a més, és de cai-
re solidari, ja que els drets d’autor ani-
ran cedits a l’Associació Amics del Gorg 
Mar, encarregada de recaptar i distribuir 
aliments entre famílies necessitades de 
la ciutat.Foto: Badalona Recuerdos
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